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В статье поставлена проблема социального предпринимательства как нового для Рос-
сии феномена экономической и правовой жизни. Выявлены универсальные признаки 
социального предпринимательства, дана технико-юридическая характеристика его легаль-
ной дефиниции, а также предложено рабочее определение социального предприниматель-
ства в перспективе междисциплинарного изучения на основе теории предприниматель-
ства, институциональной экономики, конституционной экономики, теории и практики 
частного права. 
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The article poses the problem of social entrepreneurship as a new phenomenon of economic and legal 

life for Russia. The author reveals the universal features of social entrepreneurship, gives a technical and 

legal characteristic of its legal definition, and also offers a working definition of social entrepreneurship in 

the perspective of interdisciplinary study based on the theory of entrepreneurship, institutional economics, 

constitutional economics, theory and practice of private law.
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